
Lijst van vragen – Wijziging najaarsnota begroting

1
Kunt u toelichten waarom de meevaller in de glastuinbouwregelingen in
de Verticale Toelichting 9,2 miljoen bedraagt en in de Memorie van
Toelichting bij de begrotingsstaten van LNV 19,1 miljoen?

2
Welk bedrag geeft de werkelijke meevaller bij de glastuinbouwregelingen
in 2009 weer?

3
Kunt u toelichten waarom € 23,3 mln. nog niet in 2009 is uitgegeven aan
de regelingen duurzame stallen en luchtkwaliteit veehouderij, terwijl er
veel belangstelling voor deze investeringsregelingen is?

4
Kunt u toelichten waarom het EVF budget 2009 voor verduurzaming
visserijsector niet volledig is uitgeput?

5
Kunt u toelichten waarom er in 2009 sprake is van vertraging in de
uitfinanciering en uitvoering van de FES-programma’s Kas als
energiebron en Ketenefficiency (-/- € 1,8 mln.)?

6
Kunt u toelichten waarom er vanuit OD 21.12 (Bevorderen van maatschap-
pelijk geaccepteerde productievoorwaarden en dierenwelzijn) middelen
(€ 5,6 mln.) zijn overgeboekt naar artikel 26 voor de uitvoering van diverse
projecten door de Dienst Landbouwkundig Onderzoek (DLO) op het
gebied van gewasbescherming, bemesting (o.a. telen met toekomst) en
dierenwelzijn (o.a. herontwerp duurzame stal- en houderijsystemen)?

7
Waarom worden de extra beschikbare € 12,6 mln. in 2009 op OD 21.12
voor de investeringsregeling duurzame stallen en het Small Business
Innovation Research (SBIR) nog niet in 2009 uitgegeven maar in 2010? En
voor welke regeling worden de € 6,9 miljoen aan verplichtingen
aangegaan?

8
Was vooraf niet bekend dat voor het openstellen van het FES programma
«Luchtkwaliteit» een toets op Staatssteun moest worden voorgelegd in
Brussel?

9
Zijn de hogere kosten voor Dienst Regelingen structureel of incidenteel
van aard?

10
Kunt u toelichten waarom er voor het beheer van CLIENT (Controle
Landbouwgoederen Import en Export naar een Nieuwe Toekomst) € 2,5
mln. wordt toegevoegd aan de bijdrage van de Voedsel en Warenautoriteit
(VWA)?

11
Waarom heeft u ervoor gekozen om de opdracht voor de ondersteuning
van het Beleidsprogramma Biodiversiteit 2009/2012 aan SenterNovem te
verlenen, terwijl daarvoor het verplichtingenbudget met € 5,4 mln. moet
worden verhoogd?
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12
Kunt u een inschatting geven van de termijn waarop de uitvoeringskosten
van het Nieuw Programma Beheer gaan dalen?

13
Kunt u toelichten waarom er in 2009 sprake is van hogere uitvoerings-
kosten Programma Beheer ad € 23,3 mln.?

14
Op welke wijze wordt het PASO gefinancierd? Hoe ziet het (financierings-
)plaatje er uit?

15
Klopt het dat de tabel Budgettaire gevolgen van beleid bij artikel 24.13 een
foutieve optelling bevat? Zo ja, welke uitgaven zijn er op dit artikel wel
gedaan?

16
Kunt u toelichten waarom het budget voor verwerving bos- en landschap
wordt verlaagd met € 1,5 mln.?

17
Waarom komen de middelen voor subsidieregeling Belvedère nu vrij en
waarom worden deze middelen besteed via de Dienst Landelijk Gebied?

18
Kunt u toelichten waarom het saldo in het Diergezondheidsfonds, in
tegenstelling tot afgelopen jaren, toereikend is?

19
Kunt u toelichten waarom een deel van het geraamde bedrag (€ 0,6 mln.)
voor destructie-uitgaven naar verwachting niet tot betaling komt?

20
OD 25.12 Handhaven diergezondheidsniveau wordt met bijna € 12
miljoen verlaagd. De toelichting beperkt zich tot een deel van dit bedrag,
in totaal € 11,5 miljoen. Kunt u een toelichting geven op de overige € 0,5
miljoen?

21
Waarom hebben de uitgaven in het kader van CBRN-weerstandsverhoging
(Chemisch, Biologisch, Radiologisch en Nucleair) in 2009 vertraging
opgelopen? Blijft het budget wel beschikbaar voor CBRN?

22
Welke onderzoeksprojecten op het gebied van voedselveiligheid worden
voor een bedrag van € 0,4 mln. uitgevoerd?

23
Wat houdt de vernieuwingsimpuls NWO van € 1,3 mln. in?
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